



STATE OF CALIFORNIA
Department of Industrial Relations
Division of Labor Standards Enforcement

**COMPLETE AND SUBMIT THIS APPLICATION
WITH PROOF OF WORKERS' COMPENSATION
INSURANCE COVERAGE**
完整填寫並提交這份申請表，附上勞工工傷保險證據

APPLICATION FOR PERMISSION TO EMPLOY MINORS IN THE ENTERTAINMENT INDUSTRY
許可未成年人在娛樂業工作的申請表

Permission is requested, pursuant to the provisions of the California Labor Code and the child labor law regulations, to employ minors in the entertainment industry in work that is not hazardous or detrimental to the health, safety, morals or education of the minors.

根據「加州勞工法」及兒童勞工法條例的規定，茲請求許可在娛樂業雇用未成年人，從事對未成年人的健康、安全、精神或教育沒有危害的工作。

I/We agree to abide by all laws, rules and regulations covering the employment of minors in the entertainment industry.
本人/我們同意遵守關於在娛樂業雇用未成年人的所有法律、法規和條例。

Company Name (Please print or type) / 公司名稱 (請工整書寫或打印)

Street Address / 街道地址

City / 城市

State / 州

Zip Code
郵區編碼

By / 經辦人 Print Name / 工整書寫姓名

Signature / 簽字

Title / 職務

Telephone / 電話

Date / 日期

DLSE 281 (Rev. 7-01)
(Formerly DLLE-281)